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1. Ordföranden öppnade mötet 
 
2. Om lokalpolisområdet 
Marie Hummer, chef för lokalpolisområdet, beskriver effekterna av polisens nya 
organisation. Förutsättningarna ser annorlunda ut än tidigare. Dagens resurser är mindre än 
tidigare. Lokalpolisområdet (ett av 8 inom polisområde syd) omfattar utöver Nacka Värmdö 
och Tyresö. För Nackas del har förändringen inneburit en ganska rejäl neddragning av 
antalet poliser. Resurserna har inom polisområde syd som stort område omlokaliserats till 
andra delar med större problematik. På polisområdesnivå hanteras bland annat våld i nära 
relationer och grova brott som tidigare hanterades inom Nackapolisen. Den utlovade större 
närvaron i lokalsamhället har inte infriats.  
 
Chefen för lokalpolisområdet går just nu in och begär ytterligare resurser för 
brottsförebyggande och ingripande arbete. Ca 12 anställda till skulle göra att området fick 
ungefär den nivå som var tänkt i omorganisationen. Det behöver också bli mer attraktivt att 
arbeta lokalt. 
 
Polisens volontärer är inte så aktivt i Nacka som det skulle kunna vara. Vi tar med oss 
frågan och ser hur vi kan få till en volontärverksamhet som aldrig kan ersätta poliser men 
som kan vara trygghetsskapande. Solna är en kommun man skulle kunna titta på, Huddinge 
och Skärholmen har stor volontärverksamhet. Mats och Johan tittar på förutsättningarna 
och kopplar in Nacka kommuns volontärsamordnare. 
 
Marie uttrycker att det är bra att debatten har varit på en bra nivå och att vi har en 
konstruktiv dialog. 
 
Ordförande tackar för dialogen och underströk Nacka kommuns fortsatta engagemang för 
bra samverkan med polisen och vikten av adekvata resurser i enlighet med vad som förts 
fram i samband med skapandet av den nya polisorganisationen. 
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3. Redovisning Stockholmsenkäten 
Marie Haesert gick igenom resultatet av Stockholmsenkäten. Svarsfrekvens på 83 procent. 
Bildspelet bifogas anteckningarna. 
 
4. Redovisning trygghetsundersökning 
Jan Landström gick igenom de första resultaten av den trygghetsundersökning som nyligen 
genomförts. En presentation med mer djupgående resultat planeras till början på nästa år. 
 
5. Hur bygger man in trygghet och säkerhet i livsmiljön? 
Jan Landström gjorde en dragning av Nackas arbete med hur man bygger in trygghet och 
säkerhet i livsmiljön. Bildspelet bifogas. 
 
6. Sammanträden 2017 
Förslag på datum: 
18/1 
21/2 
21/3 
26/4 
18/5 
13/9 
18/10 
21/11 
14/12 
Alla tillfällen 13-15 i lokal Kummelnäs, EH2 
 
Sista mötet för 2016 är den 15/12 13-15 i lokal Solsidan. 
 
7. Rådets fokusområden. Exempel på framgångsrika metoder 
Bordlägges till årets sista möte och tas tillsammans med verksamhetsplan för nästa år. 
 
8. Övriga frågor 
Det fördes fram att det finns tecken på att en hundrastgård i Fisksätra tidvis används för 
narkotikaförsäljning. 
 
 
 
Kersti Hedqvist 


